

Title (en)  
Foamed threshold

Title (de)  
Geschäumte Bodenschwelle

Title (fr)  
Seuil mousse

Publication  
**EP 0828051 A2 19980311 (DE)**

Application  
**EP 97113565 A 19970806**

Priority  
DE 29613887 U 19960810

Abstract (en)

The bottom part (15) of the threshold (10) is made of non-crush foam. It is covered on the step side partly by the upper cladding part (16), by a threshold cover (17) and by an inner surround (18). The bottom part is covered on all sides as far as the floor surface (19). The bottom part and a floor-side support part are made in one piece from non-crush foam, or alternately there is a parting plane between the bottom part and support part. The support part and bottom part incorporate at least one fixture ridge and at least one fixture groove (23).

Abstract (de)

Bodenschwelle (10), insbesondere Türschwelle, mit einem aus Kunststoff bestehenden Unterteil (15), das trittseitig zumindest zum Teil mit einem Oberteil (16) bekleidet ist. Um eine Bodenschwelle (10) mit den eingangs genannten Merkmalen so zu verbessern, daß ein Wärmetransport in Schwellenquerrichtung vollständig unterbunden wird, wird sie so ausgebildet, daß das Unterteil (15) aus trittfestem Schaum besteht, der das Oberteil (16) groß flächig unterstützt. <IMAGE>

IPC 1-7  
**E06B 1/70**

IPC 8 full level  
**E06B 1/70** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**E06B 1/70** (2013.01); **E06B 2001/707** (2013.01)

Cited by  
GB2356419A; GB2356419B

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE DK FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0828051 A2 19980311; EP 0828051 A3 19991110; EP 0828051 B1 20050223**; AT E289651 T1 20050315; DE 29613887 U1 19971211;  
DE 59712206 D1 20050331

DOCDB simple family (application)

**EP 97113565 A 19970806**; AT 97113565 T 19970806; DE 29613887 U 19960810; DE 59712206 T 19970806